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Spørgsmål 

Vurderer ministeren, at Danske Spils store reklametryk har betydning for øvrige spiludby-

deres behov for at reklamere? 

 

Svar 

Indledningsvis skal jeg bemærke, at jeg formoder, at der med reklametryk menes den ge-

nerelle samlede markedsføring. 

 

Jeg har ikke forudsætninger for at vurdere, hvorvidt Danske Spils markedsføring har be-

tydning for øvrige spiludbyderes behov for at reklamere.  

 

Helt generelt kan jeg kun gentage fra mine tidligere svar om spilreklamer, at jeg mener, at 

mængden af spilreklamer er for stor, og at mængden udgør et problem, uanset hvem der 

reklamerer. 
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